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Summary

        
The bulbocavernosusreflex (BCR) was examined in 34 controls and in 98 patients with disturbances of potency. The shortest and longest latencies, the mean and the temporal dispersion out of ten successive reflex responses were measured. Additionally the smallest and largest side differences were determined when recording reflex responses simultaneously from the right and left bulbocavernosus muscles.


        
BCR measurements revealed pathological results in 57 patients. Most sensitive parameters were the temporal dispersion and maximum side difference.


      
        
Zusammenfassung

        
Der Bulbokavernosusreflex wurde bei 34 Kontrollen und 98 Patienten mit Potenzstörungen untersucht. Bestimmt wurden die kürzeste Latenz, die maximale Latenz, der Mittelwert und die temporale Dispersion aus zehn aufeinanderfolgenden Reizantworten, ferner die kleinste und die größte Seitendifferenz der Latenzen bei simultaner Ableitung aus dem rechten und linken M. bulbocavernosus.


        
Pathologische Meßergebnisse des Bulbokavernosusreflexes fanden sich bei 57 Patienten. Besonders die Bestimmung der temporalen Dispersion und der maximalen Seitendifferenz ließen häufig Störungen des Bulbokavernosusreflexes erkennen, obwohl die minimale Latenz normal war.


      

Key words:

Bulbocavernosus reflex - Potency disturbances
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